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PROTOKÓŁ NR LXIV/2023 

z sesji Rady Miejskiej w Łobzie, która odbyła się w dniu 30 marca 2023 roku. 
 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Łobzie sala 21.  

Sesja rozpoczęła się o godz. 900  

 

Transmisja z obrad LXIV sesji Rady Miejskiej w Łobzie udostępniona została w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

(nagranie: 5:23 - 7:30) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łobzie Joanna Sienkiewicz otworzyła LXIV w obecnej 

kadencji sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

Przywitała przybyłych radnych, a w imieniu Wysokiej Rady przywitała Burmistrza Łobza Piotra 

Ćwikłę, sołtysów, zaproszonych gości, pracowników Urzędu Miejskiego w Łobzie, oraz 

mieszkańców, którzy przebieg sesji mogą obejrzeć online – za pośrednictwem Biuletynu 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Następnie poprosiła radnych o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku 

„kworum”. Uprawnionych do głosowania jest 15 radnych, obecnych 13 radnych. Radna Joanna 

Janicka – Lont zapowiedziała spóźnienie. Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum 

umożliwiające Radzie podejmowanie prawomocnych decyzji. Listy obecności stanowią 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

(nagranie: 7:31 - 7:54) 

Porządek obrad radni i zaproszeni goście otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem o sesji. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są wnioski o zmianę porządku obrad. Wobec braku zgłoszeń 

stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła porządek obrad LXIV sesji Rady Miejskiej w 

Łobzie.  

 

 

Porządek obrad: 

 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji; 

4. Podziękowania Burmistrza Łobza i Rady Miejskiej w Łobzie dla Pani Sołtys Ewy 

Zwierzchowskiej w związku z zakończeniem kadencji sołtysa w Bełcznej;  

5. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

6. Informacja Prokuratury Rejonowej w Łobzie o stanie przestępczości i jej zwalczaniu na 

terenie Gminy Łobez w 2022 roku; 

7. Informacja Komendy Powiatowej Policji w Łobzie o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego oraz skuteczności działania Policji na terenie Gminy Łobez w 2022 roku; 

8. Informacja Straży Miejskiej w Łobzie o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na 

terenie Gminy Łobez w 2022 roku; 

9. Informacja Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Łobzie ostanie 

bezpieczeństwa przeciwpożarowego Gminy Łobez w zakresie ochrony przeciwpożarowej 

w 2022 roku; 

http://www.bip.lobez.pl/
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10. Informacja Zarządu Oddziału Miejsko – Gminnego Związku OSP RP w Łobzie o 

działalności statutowej struktur OSP Gminy Łobez za rok 2022; 

11. Informacja Burmistrza Łobza o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie 

Łobez za rok 2022; 

12. Diagnoza potrzeb mieszkaniowych oraz sprawozdanie z działalności społecznej Komisji 

Mieszkaniowej za rok 2022; 

13. Informacja o lokalach mieszkalnych, w których wykonano remonty o wartości powyżej 

5.000 zł w roku 2022; 

14. Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Łobzie za rok 

2022; 

15. Sprawozdanie z działalności Centrum Usług Społecznych w Łobzie za rok 2022; 

16. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2022 r. oraz 

przedstawienie potrzeb związanych z realizacją przedmiotowych zadań w 2023 roku; 

17. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach 

awansu zawodowego za rok 2022 w szkołach prowadzonych przez Gminę Łobez; 

18. Informacja Burmistrza Łobza o podmiotach wyznaczonych do przyjęcia nieletnich w 

celu wykonywania prac społecznych w roku 2023; 

19. Przedstawienie uchwały Nr XV/75/2023 Zgromadzenia Celowego Związku Gmin R-XXI 

z dnia 01 marca 2023 r. w sprawie zmiany Statutu Celowego Związku Gmin R-XXI; 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2023; 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Łobez na lata 2023 – 2035; 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/243/2021 

Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie poboru podatków 

i opłat lokalnych w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/244/2021 

Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie poboru opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych, w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Łobez na rok 2023; 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały Nr 

XLIV/343/2018 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie 

ustalenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek oraz przyznawania zwolnień od 

obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze, określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli będących 

pedagogami, psychologami, logopedami, terapeutami pedagogicznymi i doradcami 

zawodowymi; 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/204/2016 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 28 grudnia 2016 r. w sprawie ustalenia diet oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Miejskiej w Łobzie; 

27. Pisemne interpelacje i zapytania radnych; 

28. Komunikaty i informacje; 

29. Informacje Przewodniczącej Rady; 
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30. Zamknięcie obrad. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji; 

(nagranie: 7:55 - 8:56)  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała, że do przyjęcia przez Radę są dwa 

protokoły z poprzednich sesji. 

Protokół Nr 62 z sesji, która odbyła się 25 stycznia 2023 r. (sesja zwyczajna); 

Protokół Nr 63 z sesji, która odbyła się 27 lutego 2023 r. (sesja nadzwyczajna). 

Protokoły zostały wyłożone do wglądu w biurze Rady Miejskiej, w Biuletynie Informacji 

Publicznej oraz przed dzisiejszymi obradami. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady poddała je pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni: 2. 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła protokoły z poprzednich 

sesji. 

Ad. 4 Podziękowania Burmistrza Łobza i Rady Miejskiej w Łobzie dla Pani Sołtys Ewy 

Zwierzchowskiej w związku z zakończeniem kadencji sołtysa w Bełcznej;  

(nagranie: 8:57 - 13:20)  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała, że 11 marca obchodziliśmy Dzień 

Sołtysa w naszej gminie. Przy tej okazji chcielibyśmy podziękować Pani Ewie Zwierzchowskiej, 

która zakończyła swoją kadencję Sołtysa w Bełcznej za wysiłek włożony na rzecz rozwoju 

Sołectwa Bełczna. Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła podziękował Pani Ewie za wieloletnią 

współpracę i ogromne zaangażowanie na rzecz mieszkańców.   

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz wraz z Burmistrzem Łobza Piotrem Ćwikłą przystąpili 

do wręczenia Pani Ewie Zwierzchowskiej Dyplomu Podziękowania i wiązanki kwiatów. Na sali 

rozległy się brawa.  

Przewodnicząca Rady dziękując Pani Sołtys, jednocześnie pogratulowała nowo wybranemu 

Sołtysowi sołectwa Bełczna Panu Krzysztofowi Kuźnikowi i Radzie Sołeckiej. Złożyła życzenia 

wytrwałości i satysfakcji z wykonywanej funkcji.  

Ad.  5 Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

(nagranie: 13:21 – 28:25)  

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Głos w dyskusji zabrali: Przedsiębiorca p. Andrzej Adamów firma Usługowo-Handlowa 

"Andreas" w Łobzie zapytał, dlaczego jego firma została pominięta w sprawę sprzedaży węgla 

na terenie gminy Łobez. Odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski powiedział, 

że węgla było bardzo niewiele i wspólnie z kadrą kierowniczą podjęliśmy taką decyzję, że to 

będzie jeden podmiot, który tak naprawdę ma największy plac manewrowy. 

Radna Wiesława Romejko zapytała p. Burmistrza o spotkanie z p. dyrektor Powiatowej Stacji 

Sanitarno-Epidemiologicznej w Łobzie oraz o koszty, cel i uczestników wyjazdu do Serbii. 

Wyjaśnień udzielił Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła; Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz 

Wijatyk powiedział, że w sprawie wyjazdu do Serbii oczekujemy, że będziemy mieli dostęp do 

tej informacji publicznej.  

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 
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Ad. 6 Informacja Prokuratury Rejonowej w Łobzie o stanie przestępczości i jej zwalczaniu 

na terenie Gminy Łobez w 2022 roku; 

 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 28:26 - 29:05) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.   

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

 

Ad. 7 Informacja Komendy Powiatowej Policji w Łobzie o stanie bezpieczeństwa  

i porządku publicznego oraz skuteczności działania Policji na terenie Gminy Łobez w 2022 

roku; 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 29:06 – 1:15:50) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Powyższą informację w formie prezentacji przedstawił Komendant Powiatowej Policji w Łobzie 

insp. Leszek Nowak. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz w imieniu Rady podziękowała za pracę Policji w 

ubiegłym roku i za współpracę, która obustronnie oceniana jest wysoko.  

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła w imieniu swoim i mieszkańców podziękował Policji za opiekę, 

za poczucie bezpieczeństwa i reakcję w każdym momencie. 

Głos w dyskusji zabrali: Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Pudełko, Komendant Policji w 

Łobzie insp. Leszek Nowak; Radna Krystyna Bogucka; Komendant Policji w Łobzie insp. 

Leszek Nowak; Pytanie w dyskusji zadali; Radny Adam Borowski, Radny Marek Rokosz, 

Radny Mariusz Wijatyk, Radna Wiesława Romejko. Odpowiedzi udzielił Komendant Policji w 

Łobzie insp. Leszek Nowak;  

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 8 Informacja Straży Miejskiej w Łobzie o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego na terenie Gminy Łobez w 2022 roku; 

 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:15:51 – 1:18:34) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Głos w dyskusji zabrali: Radna Joanna Janicka – Lont oraz Inspektor Straży Miejskiej w Łobzie 

Leszek Bryczkowski. 

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 
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Ad. 9 Informacja Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Łobzie ostanie 

bezpieczeństwa przeciwpożarowego Gminy Łobez w zakresie ochrony przeciwpożarowej w 

2022 roku; 

 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:18:35 – 1:23:21) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz w imieniu Rady na ręce Komendanta, dla całej załogi, 

dla całej jednostki, składam z serca płynące podziękowania.  

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła dziękuję wszystkim strażakom, wszystkim druhnom i druhom za 

trud i wysiłek w prace na rzecz bezpieczeństwa mieszkańców. Dziękuję za to, że jesteście na 

naszym terenie, że gmina Łobez ma ten priorytet i przywilej, że Państwowa Powiatowa Straż 

Pożarna jest w Łobzie. Głos zabrał Komendant Straży Pożarnej w Łobzie st. bryg. Jacek 

Dziurdz. 

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 10 Informacja Zarządu Oddziału Miejsko – Gminnego Związku OSP RP w Łobzie o 

działalności statutowej struktur OSP Gminy Łobez za rok 2022; 

 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:23:22 – 1:36:10) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.   

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz w imieniu Rady na ręce obecnego dziś z nami 

Wiceprezesa Pana Wojciecha Mazura składam ogromne podziękowania za to codzienne zwykłe 

bezpieczeństwo, za waszą pracę, za waszą czujność i przede wszystkim za wasz prywatny czas, 

bo tak jak bardzo często podkreślam, strażacy ochotnicy pracują w czasie prywatnym, to jest 

praca społeczna, to jest gotowość do udziału w akcji. To udział w konkursach. Zawsze możemy 

na Was liczyć czy to przy okazji festynów czy świąt lokalnych.  

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła dziękuję wszystkim druhom, strażakom ochotnikom, dziękuję 

waszym rodzinom, bo one są z Wami w tej pracy społecznej.    

Radna Krystyna Bogucka podziękowała wiceprezesowi Zarządu Ochotniczych Straży Pożarnych 

w Łobzie Wojciechowi Mazurowi i skarbniczce Zarządu Ochotniczych Straży Pożarnych p. 

Annie Wiśniewskiej za zaangażowanie i wspólną pracę. 

Skarbnik Zarządu Ochotniczych Straży Pożarnych w Łobzie Anna Wiśniewska podziękowała 

Panu Burmistrzowi oraz Wysokiej Radzie za wkład i sfinansowanie samochodu pożarniczego. 

Podziękowała za współpracę przy powodzi i przy innych zdarzeniach losowych. Do 

podziękowań dołączył Wiceprezes Zarządu Ochotniczych Straży Pożarnych w Łobzie Wojciech 

Mazur 

Więcej głosów nie zabrano.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 11 Informacja Burmistrza Łobza o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w 

Gminie Łobez za rok 2022; 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 
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(nagranie: 1:36:11 – 1:36:42) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przerwa – 15 minut 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz po przerwie i sprawdzeniu kworum wznowiła obrady  

LXIV sesji Rady Miejskiej w Łobzie. 

 

Ad. 12 Diagnoza potrzeb mieszkaniowych oraz sprawozdanie z działalności społecznej 

Komisji Mieszkaniowej za rok 2022; 

Sprawozdanie w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Było ono analizowane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:38:43 – 1:39:34) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 13 Informacja o lokalach mieszkalnych, w których wykonano remonty o wartości 

powyżej 5.000 zł w roku 2022; 

Informację w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:38:44 – 1:41:57) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Pytanie w dyskusji zadała Radna Krystyna Bogucka. Odpowiedzi udzieliła Kierownik Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami Krystyna Rusak.   

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 14 Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Łobzie za rok 

2022; 

Sprawozdanie w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – stanowi ono załącznik do 

protokołu. Było ono analizowane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:41:58 – 1:45:54) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Głos w dyskusji zabrali: Radna Krystyna Bogucka; Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła wyraził słowa 

podziękowania pracownikom Środowiskowemu Domu Samopomocy w Łobzie za oddanie i 

zaangażowanie w pracę jaką wykonują. Pani Anna Andrzejewska Główna Księgowa 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Łobzie w imieniu p. Dyrektor Moniki Smulskiej 

podziękowała za słowa uznania i wspaniała współpracę.  

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 15 Sprawozdanie z działalności Centrum Usług Społecznych w Łobzie za rok 2022; 
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Sprawozdanie w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – stanowi ono załącznik do 

protokołu. Było ono analizowane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:45:55 – 1:57:45) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Podziękowania wszystkim pracownikom CUS za pracę jaką wykonują oraz za zaangażowanie 

związane z przekształceniem ośrodka w Centrum Usług Społecznych wyrazili Przewodnicząca 

Rady Joanna Sienkiewicz, Radna Wiesława Romejko, Radna Krystyna Bogucka, Burmistrz 

Łobza Piotr Ćwikła. Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk zwrócił uwagę na co 

raz częstsze przypadki pozostawiana osób starszych przez swoje dorosłe już dzieci. Chodzi tu o 

osoby, które później trafiają do domów pomocy społecznej, których pobyt finansuje gminy. Ze 

sprawozdania wynika, że z roku na rok jest to już tendencja stała; Wyjaśnień w tej sprawie 

udzielili Dyrektor CUS w Łobzie Dorota Skólmowska, Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła. 

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 16 Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2022 r. oraz 

przedstawienie potrzeb związanych z realizacją przedmiotowych zadań w 2023 roku; 

Sprawozdanie w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – stanowi ono załącznik do 

protokołu. Było ono analizowane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:57:46 –12:59:29) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Pytanie w dyskusji zadała Radna Wiesława Romejko. Odpowiedzi udzieliła Dyrektor CUS w 

Łobzie Dorota Skólmowska.  

Więcej Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 17 Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego za rok 2022 w szkołach prowadzonych przez Gminę Łobez; 

Sprawozdanie w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – stanowi ono załącznik do 

protokołu. Było ono analizowane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

 

(nagranie: 1:59:30 – 2:00:10) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 18 Informacja Burmistrza Łobza o podmiotach wyznaczonych do przyjęcia nieletnich 

w celu wykonywania prac społecznych w roku 2023; 

Informacja w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 2:00:11 – 2:00:47) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 
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Ad. 19 Przedstawienie uchwały Nr XV/75/2023 Zgromadzenia Celowego Związku Gmin R-

XXI z dnia 01 marca 2023 r. w sprawie zmiany Statutu Celowego Związku Gmin R-XXI; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 2:00:48 – 2:03:51) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że w związku z przedłożonym przez Celowy Związek 

Gmin R-XXI projektu uchwały Nr XV/75/2023 z dnia 01 marca 2023 r. w sprawie zmiany 

Statutu Celowego Związku Gmin R-XXI i stosownie do ustępu 3 art. 67a ustawy z dnia 8 marca 

1990 r o samorządzie gminnym Radzie gminy przysługuje prawo wniesienia sprzeciwu do 

przedłożonej uchwały w terminie 30 dni od dnia jej doręczenia. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych wobec 

powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że w przypadku zgłoszenia sprzeciwu wobec 

przedstawionego statutu Radni zgłaszający sprzeciw, zobowiązani będą do przygotowania 

projektu uchwały Rady Miejskiej w Łobzie w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec uchwały 

w sprawie zmiany Statutu Celowego Związku Gmin R-XXI oraz wniosku do Przewodniczącej 

Rady o zwołanie sesji nadzwyczajnej. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są zgłoszenia w sprawie wszczęcia procedury 

przygotowania uchwały Rady Miejskiej w Łobzie w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec 

uchwały Nr XV/75/2023 Zgromadzenia Celowego Związku Gmin R-XXI z dnia 01 marca 

2023 r. w sprawie zmiany Statutu Celowego Związku Gmin R-XXI. 

Nikt z Radnych Rady Miejskiej w Łobzie nie zgłosił wniosku ww. sprawie. Przewodnicząca 

Rady Joanna Sienkiewicz poprosiła o odnotowanie tego faktu w protokole.  

Ad. 20 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2023; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 2:03:52 – 2:14:25) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska w imieniu Burmistrza Łobza zgłosiła autopoprawkę do 

niniejszego projektu uchwały – stanowi ona załącznik do protokołu.  

Pytanie zadali: Radna Krystyna Bogucka; Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz 

Wijatyk. Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska.  

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych wobec 

powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 

głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 4; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2023; 

UCHWAŁA NR LXIV/415/2023 

w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 2023; - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 21 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Łobez na lata 2023 – 2035; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 2:14:26 – 2:16:48) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję.  

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska w imieniu Burmistrza Łobza zgłosiła autopoprawkę do 

niniejszego projektu uchwały – stanowi ona załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych wobec 

powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 

głosowanie.   

Wyniki głosowania:  

Za: 11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 4; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Łobez na lata 2023 – 2035; 

      UCHWAŁA NR XLIV/416/2023 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łobez na lata 2023 – 2035; - 

stanowi ona załącznik do protokołu 

Ad. 22 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/243/2021 

Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie poboru podatków i opłat 

lokalnych w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 2:16:49 – 2:20:30) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 
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Głos zabrała Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała, że w związku z art. 25a ustawy z 

dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ustawy o samorządzie gminnym, radny Antoni 

Kużel zobowiązany jest o wyłączenie z głosowania nad wymienioną uchwałą. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych wobec 

powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 10, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 4; Obecni Niegłosujący 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Radny Antoni Kużel nie wziął udziału w głosowaniu nad wymienioną uchwałą.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXXVI/243/2021 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie poboru podatków 

i opłat lokalnych w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso; 

UCHWAŁA NR LXIV/417/2023 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/243/2021 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 31 marca 

2021 r. w sprawie poboru podatków i opłat lokalnych w drodze inkasa oraz wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; - stanowi załącznik do 

protokołu 

Ad. 23 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/244/2021 

Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie poboru opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości zamieszkałych, 

w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 2:20:31 – 2:23:22) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz przypomniała o obowiązku wyłączenia  

z głosowania nad wymienioną uchwałą radnego Antoniego Kużela. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych wobec 

powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  
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Za: 10, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 4; Obecni Niegłosujący: 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Radny Antoni Kużel nie wziął udziału w głosowaniu nad wymienioną uchwałą.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXXVI/244/2021 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie poboru opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości zamieszkałych, w drodze 

inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

 

     UCHWAŁA NR LXIV/418/2023 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/244/2021 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 31 marca 

2021 r. w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych, w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso;- stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 24 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Łobez na rok 2023; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 2:23:23 – 2:25:12) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych wobec 

powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 11, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 4; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobez na rok 2023; 

 

UCHWAŁA NR LXIV/419/2023 

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łobez na rok 2023; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 25 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały Nr 

XLIV/343/2018 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia 

zasad udzielania i rozmiaru obniżek oraz przyznawania zwolnień od obowiązku realizacji 
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tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze, określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli będących pedagogami, psychologami, logopedami, terapeutami 

pedagogicznymi i doradcami zawodowymi; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 2:25:13 – 2:28:22) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych wobec 

powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 11; PRZECIW:0; WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 4; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu 

uchwały Nr XLIV/343/2018 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie 

ustalenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek oraz przyznawania zwolnień od obowiązku 

realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze, określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycieli będących pedagogami, psychologami, logopedami, terapeutami 

pedagogicznymi i doradcami zawodowymi; 

UCHWAŁA NR LXIV/420/2023 

w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały Nr XLIV/343/2018 Rady Miejskiej 

w Łobzie z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek oraz przyznawania zwolnień od obowiązku realizacji tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska 

kierownicze, określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

będących pedagogami, psychologami, logopedami, terapeutami pedagogicznymi 

i doradcami zawodowymi; - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 26 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/204/2016 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 28 grudnia 2016 r. w sprawie ustalenia diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych dla radnych Rady Miejskiej w Łobzie; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 2:28:23 – 2:30:42) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  
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Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych wobec 

powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 11; PRZECIW:0; WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 4; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XXVI/204/2016 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 28 grudnia 2016 r. w sprawie ustalenia diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych dla radnych Rady Miejskiej w Łobzie; 

     UCHWAŁA NR LXIV/421/2023 

zmieniająca uchwałę Nr XXVI/204/2016 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 28 grudnia 2016 r. 

w sprawie ustalenia diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady 

Miejskiej w Łobzie; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 27 Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje i zapytania składa się na piśmie do Przewodniczącego Rady, który przekazuje je 

niezwłocznie Burmistrzowi i Burmistrz lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana 

udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji 

lub zapytania. 

 

(nagranie: 2:30:43 – 2:35:09) 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelacje bądź zapytania. 

Interpelację złożyła Radna Krystyna Bogucka. 

Radna Wiesława Romejko poinformowała, że złoży pisemne zapytanie w sprawie wyjazdu 

delegacji gminy Łobez do Serbii. 

Więcej zgłoszeń nie wniesiono. Przewodnicząca Rady zamknęła pkt 27.  

 

Ad. 28 Komunikaty i informacje. 

(nagranie: 2:35:10 – 2:47:59) 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła w związku z okresem sprawozdawczym podziękował swoim 

współpracownikom p. Zastępcy, p. Skarbnik, p. Sekretarz, p. Radcy Prawnemu, Kierownikom 

wydziałów, pracownikom, kierownikom jednostek za ciężką pracę w ubiegłym roku. Następnie 

złożył wszystkim wielkanocne życzenia.  

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk poprosił członków komisji budżetowej  

o pozostanie po sesji na Sali w celu ustalenia terminu kolejnego posiedzenia komisji budżetowej. 

Radna Krystyna Bogucka poinformowała o swojej działalności międzysesyjnej.  

Z-ca Burmistrza Łobza Tomasz Sobolewski poinformował, że 6 kwietnia br. odbędzie się 

posiedzenie Rady Nadzorczej Łobeskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego. W dalszej części 

wypowiedzi odniósł się do sprawy studni w Karwowie i konieczności zwołania spotkania w tej 

sprawie. Sytuacja studni jest bardzo dramatyczna. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz powiedziała, że jesteśmy bardzo chętni do uzyskania 

szczegółowych informacji zwłaszcza w tych aspektach, które były przez Radę poruszane 
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wielokrotnie.  Przedstawialiśmy nasze sugestie dotyczące priorytetowego potraktowania tematu 

studni w wiejskich. Zatem spodziewamy się nie tylko szczegółowej informacji, ale także 

projektów rozwiązań tych zagadnień.   

Więcej komunikatów nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady zamknęła pkt 28. 

 

Ad. 29 Informacje Przewodniczącej Rady. 

(nagranie: 2:48:00 – 2:51:10) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała o spotkaniach w których brała udział 

w okresie międzysesyjnym. Następnie w imieniu własnym oraz Radnych Rady Miejskiej w 

Łobzie, złożyła najserdeczniejsze życzenia zdrowych i pogodnych Świąt Wielkanocnych. To 

święta radości, nowego życia i nowej nadziei i tego właśnie w te Święta Państwu życzę. 

 

Ad. 30 Zamknięcie obrad. 

(nagranie: 2:51:15 - 2:51:24)  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie zrealizowała 

porządek obrad. W związku z tym zamknęła LXIV sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

 

Zakończenie obrad: godz. 12:14  

      

(Płyta CD z nagraniem oraz konwersją zapisu audio na tekst LXIV sesji Rady Miejskiej  

w Łobzie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

      

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

                                                                         Przewodniczyła: 

 

                                                                        Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

                                                                                             Joanna Sienkiewicz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Aneta Dajnowska 

 

 

 


